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Zápis 

ze setkání rozšířeného kolegia děkana dne 16. října 2017 
 

přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, prof. MgA. Ivo Krobot, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Marek 

Hlavica, Ph.D., MgA. Ondřej Vodička, prof. PhDr. Silva Macková, prof. PhDr. Josef Kovalčuk; 

prof. MgA. Zdenka Brettscheiderová, prof. Mgr. Jan Gogola, doc. Mgr. Sylva Talpová, doc. PhDr. Veronika 

Broulíková, doc. Oxana Smilková, doc. Mgr. Karel Hegner, doc. MgA. Marie Jirásková, Ph.D., doc. Mgr. Hana 

Halberstadt, doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., doc. MgA. Pierre Nadaud, Mgr. Petr Štěpán, MgA. Vladimír 

Burian, Mgr. Karel Pala, MgA. Jana Štvrtecká, Mgr. Igor Dostálek, Mgr. Anna Lahodová, Mgr. et Mgr. Adéla 

Dědová, Mgr. Klára Viková; 
 

omluveni: prof. Mgr. Petr Oslzlý, doc. Mgr. Aleš Bergman, prof. PhDr. Václav Cejpek, doc. Ing. David Strnad, 

MgA. et MgA. Stanislav Slovák; Mgr. Aleš Záboj. 
 

 
I. Chod fakulty: 

 informace děkana:  

 prof. Mikotová byla nominována na Cenu města Brna, nominaci fakulty podpořilo sdružení Q; 

 dr. Motal získal na festivalu příští vlna/next wave ocenění za Publikační čin roku - Dialog uměním a 

MgA. Buraj (II: roč. DSP) získal ocenění Projekt roku za inscenaci Náměsíčníci v HaDivadle; 

Všem výše zmíněným děkan poblahopřál. 

 Umělecká rada DIFA (13. 10.): proběhlo úspěšné profesorské řízení prof. řízení doc. Broulíkové, 

habilitační řízení Mgr. Dostálka a bylo zahájeno habilitační řízení dr. Motala; 

 tisková konference Divadelní fakulty (3. 10.) – představena nadcházející sezóna v DS Marta a DnO, 

nová generace režisérů a proběhlo pozvání na pouliční intervence, věnované JAMU70;  

 děkan stručně zhodnotil Leošovy stopy a Setkání absolventů, pedagogů, studentů a zaměstnanců 

JAMU, vyslovil velký dík všem, kteří se podíleli na vzniku, organizaci i zdárném průběhu jak průvodu, 

tak Setkání; ocenil mimořádný výkon vedoucích jednotlivých zastavení, scénografů a dalších; vyzval 

přítomné, aby do pravidelného měsíčního hodnocení mimořádně zahrnuli jména studentů i pedagogů, 

kteří by měli být oceněni za vysoké nasazení při zmíněných akcích; (hodnocení práce pedagogů 

nad rámec úvazku – stále platí, posílat k 25. dni v měsíci na email dekan.difa@jamu.cz nebo 

vikova@jamu.cz; 

 návrh – krátký průvod JAMU městem při zahájení každého akademického roku v rámci úvodního 

kursu (připomenutí veřejnosti, že Brno je studentské město); bude diskutováno na dalším RKD; 

 OFF program pouličního divadla (r. S. Bolfová) – byl zcela mimořádný; noční prohlídkou budovy 

ze zmíněného off programu se DIFA připojí k Noci divadel (18. 11.);  

- v rámci Noci divadel proběhnou v DnO dvě představení pro děti (dopolední a odpolední) - 

zájemci se mají obrátit na Ateliér DaV (informovala prof. Macková); 

 zbývající události věnované oslavám JAMU70: 

- udělení čestného doktorátu Otto Schenkovi (HF, 6. 11.) 

- hostování Divadla v Řeznické v DS Marta, divadelní hra Červená (16. 11.) – představení 

je zadáno pro JAMU, vstupenky v ceně 50,- jsou k dispozici na děkanátu v úředních hodinách; 

- Slavnostní galakoncert v Besedním domě (17. 12.); 

 nový nájemce baru v DS Marta – zatím velká spokojenost, případné připomínky děkanovi; je vnímán 

velký nátlak bývalého nájemce; 

 Sponzorský večírek festivalu Encounter (16. 10., DnO) – bude představen vizuál; 

 17. listopad – Mezinárodní den studentstva – zábor nám. Svobody, za DIFA organizuje S. Čaban; 

 konzultační hodiny děkana – první čtvrtek v měsíci cca 15:00 – 17:00, čas bude upřesňován dle 

časových dispozic děkana, studenti budou pravidelně zváni; 

 

 informace doc. Hlavici: 

 nový web JAMU – tento týden rektorát převezme grafickou podobu, spuštění je plánováno koncem 

roku, obsah a nová podoba by měla být rozeslána k připomínkování; 

 vizuál JAMU – příští týden budou prezentovány konkrétní výsledky, posléze by měla proběhnout 

veřejná prezentace a diskuse; 

 hodnocení RUV – dopadlo výborně, doc. Hlavica poděkoval všem, kteří nahlásili své umělecké práce; 

 3. - 4. 11. 2017 proběhne 8. Mezinárodní konference doktorských studií – doc. Hlavica pozval všechny 

přítomné a vyzval k šíření pozvání mezi pedagogy ateliérů; 
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 informace doc. Chládkové: 

 byla vypsána dodatečná výzva na Erasmus pobyty studentů v letním semestru AR 2017/18; 

 Internacionalizace 2017 – do konce roku je možné realizovat ještě jeden pobyt zahraničního lektora 

na 3-4 denní kurz; zájemci mají co nejdříve kontaktovat doc. Chládkovou; 

 Internacionalizace 2018 je plánována ve spolupráci s AVU pro audiovizuální obory; 

 

 informace prof. Mackové: 

  rektorské volby – proběhnou 23. 10. 2017 od 14:00 hod. v DnO; předvolbou v senátu bylo 

vygenerováno 9 kandidátů, které senát oslovil, kandidaturu přijali 2 kandidáti (prof. Oslzlý a 

prof. Willi); koncepce kandidátů budou vyvěšeny na webu JAMU; 

 Akademický senát JAMU – všechny vnitřní předpisy JAMU byly během prázdnin schváleny 

s výjimkou Studijního a zkušebního řádu, který je jako jediný otevřen další diskusi, jeho účinnost 

posunuta až na začátek AR 2018/19; byla diskutována klasifikace absolventských výkonů, 

MgA. Dostálek navrhnul oponenturu jako druh plnohodnotné klasifikace;  

připravuje se Seminář k se studijnímu a zkušebnímu řádu, kde bude prostor pro diskusi; 

 metodika zjišťování a hodnocení kvality - bude rozeslán dotazník ohledně uměleckých výstupů; 

 

 informace tajemníka: 

 rekonstrukce DS Marta a 3. a 7. patra v Astorce – stále není podepsán právní akt, nicméně práce 

započaly; 

 FRVUČ 2018 – konečný termín podání projektů Mgr. Dědové je 16. 10..  

 

II. Studijní oddělení: 

 děkan informoval o ukončení studia dvaceti studentům; bylo velmi diskutováno dodržování termínů zápisu, 

které je nutné nejen díky novému občanskému zákoníku. 

 

III. Různé: 

 prof. Krobot upozornil, že v závěru nadcházející sezóny bude třeba velká míra tolerance, vzhledem 

k plánované rekonstrukci DS Marta a očekávanému zatížení prostor DnO; 

 Mgr. Dostálek upozornil na nutnost konzultací nabídek studentů režie studentům herectví s vedoucími 

příslušných ateliérů; 

 doc. Jirásková pozvala přítomné na Salón české scénografie (od 7.11., OD Kotva, Praha), na kterém 

je možné shlédnout práce studentů i pedagogů Ateliéru scénografie; 

 prof. Kovalčuk navrhnul nastudování hry V. Havla: Zítra to spustíme k stému výročí založení ČR. 

 

 

Další jednání RKD se uskuteční 13. 11. 2017 

 

 

 
 

 

 

zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 


